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OKA Conform

//	 Free form desk top appeal through qualitiy, compactness and functionality! Conform R underlines this character through 

its consistent design with several functional extra features. Three different height adjustment variations, desk mounted or-

ganisation, cable channells and risers — design your working environment elegantly with Conform R.

//	 Freiformflächen überzeugen durch Kompaktheit und Funktionalität! Conform R unterstreicht diesen Charakter durch sein 

konsequentes Design mit vielen funktionellen Extras. Drei unterschiedliche Höhenverstellungen, dritte Ebene, Kabelfüh-

rung oder Anbauten – mit Conform R gestalten Sie stilsicher Ihren Arbeitsplatz.

Design, das inspiriert
Design for inspiration
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//	 Teamwork: perfect organisation — Ergonomics: a question of adjustability. With Conform Q you have them all under control. 

The architectural design combines formal reduction with functional diversity. The rectangular tube allows for the adapta-

tion of the most different attachment components in an easy manner. The spring force-supported height adjustment with-

out tools, also with crank handle, allows the safe adjustment of the individual working-height in seconds. Rear screens en-

sure privacy and optimised organisation.

//	 Teamarbeit: perfekt organisieren – Ergonomie: eine Frage der Einstellung. Mit Conform Q haben Sie alles im Griff. Das ar-

chitektonische Design verbindet formale Reduktion mit funktioneller Vielfalt. Das Quadratrohr erlaubt die Adaption unter-

schiedlichster Anbauteile auf einfache Art. Die federkraftunterstützte, werkzeuglose Höheneinstellung, auf Wunsch auch 

mit Kurbel, erlaubt das sichere Einstellen der individuellen Arbeitshöhe in Sekunden.

Vielseitig einsetzbar
Versatile in applicability

OKA Conform



Vielseitige Kombinationen 
Versatile Combinations

//	Perhaps the most important workplace in your company — with the DeskLine Counter projecting structure we offer you 

abundant space for the company-specific design of your reception area. Most different materials —from melamine to ve-

neer, glass and metal, chrome-plated or painted —combine all components with the table design of your choice and create 

an uninterrupted line of design in your company, from the Reception through Administrative processing to the Manage-

ment office through to the conference room.

// Der vielleicht wichtigste Arbeitsplatz in Ihrem Unternehmen – mit den DeskLine-Theken bieten wir Ihnen jede Menge Raum 

zur unternehmensspezifischen Gestaltung Ihres Empfangsbereichs. Unterschiedliche Materialien: von Melamin bis Furnier, 

Glas und Metall, verchromt oder lackiert. Kombinieren Sie alle Komponenten mit dem Tischdesign Ihrer Wahl und erzeu-

gen Sie dadurch eine durchgängige Gestaltungslinie in Ihrem Unternehmen – vom Empfang über die Sachbearbeitung zum 

Management-Büro bis hin zum Konferenzraum.
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OKA Conform







Programmübersicht // Program overview

OKA Conform // OKA Conform OKA Conform für Desking // OKA Conform for Desking

Einzeltische // Stand-Alone Desks Verkettungsplatten // Linking Tops

Thekenvorbau (Tischhöhe 72 cm) // Reception screens (Desk height 72 cm)

B	 = Breite // width
H	 = Höhe // height
T	 = Tiefe // depth

D	 = Durchmesser // diameter
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